
kv-tk-2011Z16077
’s-Gravenhage 2011

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2010–2011 Vragen gesteld door de leden der Kamer

  

2011Z16077 

Vragen van het lid Monasch (PvdA) aan de minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over de analyse van het SCP dat het kabinet de 
middeninkomens in de steek laat door zijn eenzijdige beleid op de 
woningmarkt (ingezonden 12 augustus 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de publicatie «Minder voor het midden» van het 
Sociaal Cultureel Planbureau? 

Vraag 2
Wat vindt u van de conclusie dat in de sector volkshuisvesting de middenin-
komens het duidelijkst aan het kortste eind trekken? 

Vraag 3
Wat vindt u van de stelling die het SCP opwerpt dat lagere inkomens een 
evenwichtige behandeling ontvangen, maar dat juist hogere inkomens 
profiteren van uw beleid? 

Vraag 4
Wat is de mening van het kabinet over de vraag die het SCP stelt dat het 
profijt dat de hogere inkomensgroepen hebben van de gunstige fiscale 
behandeling van de eigen woning verder gaat dan de doelstelling bevorde-
ring van het eigenwoningbezit? 

Vraag 5
Wat vindt u van de conclusie van het SCP dat het huidige kabinet op het 
belangrijke punt van de fiscale behandeling van de eigen woning geen 
stappen wil zetten die het profijt voor de hogere inkomensgroepen zullen 
beperken? 

Vraag 6
Wat vindt u van de conclusie van het SCP dat de maatregelen die het kabinet 
wel neemt op de woningmarkt, scheefwonen in de huursector, juist de 
middeninkomens treffen? 
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Vraag 7
Wat vindt u van de constatering van het SCP dat het profijt van de hoogste 
inkomensgroepen in de afgelopen jaren duidelijk is afgenomen ten gunste 
van zowel de lage als de middeninkomens door maatregelen van het vorige 
kabinet en deelt u de mening dat er door dit kabinet sprake is van een 
trendbreuk, waardoor middeninkomens steeds minder profijt hebben van de 
overheid? 

Vraag 8
Bent u voornemens om uw beleid te wijzigen en de kansen voor middeninko-
mens op de huur- en koopmarkt te vergroten?
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